

Saeed: Excuse me, Mr Williams. I'm interested in knowing how the university system works in the UK. I mean, how do you apply?

سعيد: عفواً يا سيد ويليامز. أنا مهتم بمعرفة كيفية عمل النظام الجامعي في المملكة المتحدة. أعني ، كيف تتقدم؟

Mr William: Are you thinking of going to a British university?

السيد ويليام: هل تفكر في الذهاب إلى إحدى الجامعات البريطانية؟

Saeed: No, I don't think so, but my cousin might.

سعيد: لا ، لا أعتقد ذلك ، لكن ابن عمي قد يفعل ذلك.

Mr William: I see. Well, it's quite a long process actually. The first thing is, you look for courses that you like – you can get all the information you need online but it's best to go and visit the actual universities, of course. They have official open days, but you can arrange to go any time really.

السيد وليام: فهمت. حسناً ، إنها عملية طويلة جداً في الواقع. أول شيء هو أنك تبحث عن الدورات التي تحبها - يمكنك الحصول على جميع المعلومات التي تحتاجها عبر الإنترنت ولكن من الأفضل الذهاب وزيارة الجامعات الفعلية ، بالطبع. لديهم أيام رسمية مفتوحة ، ولكن يمكنك ترتيب للذهاب في أي وقت حقا.

Saeed: Hmmm, and what qualifications do you need?

سعيد: هممم ، وماذا تحتاجين؟

Mr William: That's one of the things you will find out when you do your research. It's different for each university, and each course. However, international students like your cousin have to prove that their English is good enough.

السيد وليام: هذا واحد من الأشياء التي سوف تجد عند إجراء البحوث الخاصة بك. الأمر مختلف لكل جامعة وكل دورة تدريبية. ومع ذلك ، يجب على الطلاب الأجانب مثل ابن عمك إثبات أن لغتهم الإنجليزية جيدة بما فيه الكفاية.

Saeed: How do they do that? كيف يفعلون ذلك؟

المعلم محمد المهر

٠٧٧٠٠٥٤٥٤٥